
Zápisnica 

Z 6. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Nemcovce 

Konaného dňa 07.12.2023 

Začiatok rokovania: 17.00 

Na zasadnutí boli prítomní: 

Starosta obce Jozef Bača 

Poslanci obecného zastupiteľstva: Paedr. Stanislav Hovančík, Mgr. Martin Bača, Radoslav 

Rešetár, Miroslav Mihaľov, Marián Keresteš, Ing. Eva Harsaghy – kontrolórka obce  

Mgr. Daniela Pankuchová – zapisovateľ  

Ďalší prítomní: podľa prezenčnej listiny, ktorá je prílohou zápisnice  

Z tohto zasadnutia bol vyhotovený zvukový záznam . Nahrávanie sa z dôvodu vybitia batérie 

zastavilo  o 19:43 

 

K bodu 1 Otvorenie zasadnutia 

6. zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Nemcovciach (ďalej len OZ) otvoril a viedol Jozef 

Bača, starosta obce, ktorý privítal všetkých prítomných v rokovacej miestnosti.  

Na zasadnutí boli prítomní všetci poslanci OZ,  preto bolo konštatované, že obecné 

zastupiteľstvo je uznášaniaschopné.  

K bodu 2 Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Za zapisovateľku bola určená Mgr. Daniela Pankuchová a za overovateľov zápisnice Miroslav 

Mihaľov a Radoslav Rešetár 

 

K bodu 3 Schválenie  návrhu programu rokovania 

Starosta obce predniesol zverejnený návrh programu zasadnutia OZ 

1. Otvorenie  

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

3. Schválenie návrhu  programu rokovania 



4. Kontrola uznesení 

5. Žiadosť od rodičov detí z MŠ  - financovanie MŠ 

6. Žiadosť o stanovisko k projektu Výstavba kanalizácie  - na podnet obce Šarišská Poruba  

7. Rozpočtové opatrenie č. 4/2023 a č.5/2023 

8. Návrh rozpočtu na rok 2024, Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu na rok 

2024 

9. Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na I. polrok 2024 

10. Správa z kontroly dodržiavania zákona č. 305/2013 o elektronickej podobe výkonu 

pôsobnosti 

11. Zásady hospodárenia s majetkom obce – návrh 

12. Návrh PHSR 2023-2030  

13. Žiadosti o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce Nemcovce pre ECAV Nemcovce, 

Rímskokatolícka farnosť Kapušany, TJ Nemcovce, Obecný športový klub Kapušany 

14. Schválenie ceny na projektovú dokumentáciu na chodník v hornej časti obce  

15. Rôzne 

16. Záver  

 

Starosta Jozef Bača dal hlasovať za navrhnutý program.  

 

Návrh uznesenia č. 1- 07.12.2023 

Obecné zastupiteľstvo v Nemcovciach 

a) Schvaľuje  program 6. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nemcovciach  

Hlasovanie: 

Za:   5/5         Proti: 0/5           Zdržal sa:  0/5 



K bodu 4 Kontrola uznesení 

Kontrola uznesení zo zasadnutia OZ dňa 18.08.2023 

Uznesenie č. 4 z 18.8.2023 trvá. Týka sa opravy chodníka v MŠ . Poslanec Hovančík sa  opýtal, 

prečo nie je splnené. Starosta vysvetlil, že nie je splnené kvôli tomu, že sa čaká na 

vyhodnotenie podaného projektu na zateplenie MŠ, pretože chodník by sa musel na troch 

miestach búrať, kvôli odpadu zo strechy (dažďová voda). Poslanec Bača poznamenal, že preto 

bolo navrhované dať tam zámkovú dlažbu, ktorá je uložená na paletách pri dome smútku, aby 

bolo možné ju potom vybrať a naspäť poukladať. Starosta povedal, že na neoficiálnom 

stretnutí sa s poslancami rozprával, že tento postup je finančne neefektívny. Poslanec 

Hovančík citoval z  posledného zasadnutia, že „starosta navrhol aby bol chodník opravený až 

po zateplení budovy MŠ a pozornosť by venoval výpustom zo strechy a poslanci nesúhlasili 

s jeho návrhom a je potrebné ho čím skôr opraviť, peniaze použiť z rezervného fondu, založiť 

nové obrubníky, dosypať štrk, položiť dlažbu.“   

Poslanci naďalej nesúhlasia aby sa čakalo na zateplenie MŠ, pretože od schválenia projektu až 

po samotnú realizáciu  môže prejsť aj niekoľko rokov a je to dlhá doba na to aby ten chodník 

ostal neopravený.  

Návrh uznesenia č. 2 – 07.12.2023 

Obecné zastupiteľstvo v Nemcovciach  

- Prerokovalo kontrolu uznesení a berie na vedomie informáciu o plnení uznesení č. 4 – 

18.08.2023  

Hlasovanie: Za 5/5                Proti:    0/5                    Zdržali sa:0/5 

 

K bodu 5 Žiadosť od rodičov detí z MŠ  - financovanie MŠ 

Starosta dal zahlasovať  poslancov aby sa do debaty mohli zapojiť aj prítomní rodičia  

Hlasovanie: Za: 5/5      Proti:   0/5                     Zdržali sa:0/5 

Dňa 24.11. bola obecnému úradu doručená žiadosť od rodičov detí z materskej školy, v ktorej 

žiadali o zaradenie tejto žiadosť do bodu programu zasadnutia. Žiadosť je prílohou zápisnice. 



Starosta prečítal poslancom obsah žiadosti, v ktorej sa rodičia dožadujú  o vysvetlenie 

navýšenia poplatkov v materskej škole.  V dvoch samostatných dokumentoch boli poslancom 

aj rodičom predložené príjmy (školné a stravné) a výdavky (mzdy, odvody, energie, odpad ŠJ, 

spotreba potravín, všeobecný materiál,..)  v jednotlivých položkách, v materskej škole. Faktúry 

za energie boli ukázané K.D. - predsedkyni rady školy.  Starosta rodičom vysvetlil, že sumu na 

režijné náklady vypočítaval na základe počtu detí za obdobie od januára 2023 do júna 2023 

(počet 15). Pri výpočte starosta vychádzal z výpočtu hlavnej kontrolórky, ktorý bol obecnému 

zastupiteľstvu predkladaný 31.3. 2023. V ňom sa uvádza, že odporúča obci zvýšiť poplatky za 

školné  alebo stravné, pretože obec  na materskú školu dopláca vysokú sumu. Rodičia sa 

opýtali, prečo sa suma vypočítavala z počtu 15 detí a nie z počtu 20, keďže obec vedela, že 

o 1.9. bude detí 20. Hlavná kontrolórka vysvetlila, že financovanie z podielových daní, ktoré 

obec dostáva, funguje na základe Eduzberu, ktorý sa robí k 15.9. a na základe počtu detí pri 

Eduzbere v danom roku je upravená výška podielových daní na nasledujúci rok t.j. k 15.9. 2022 

bolo 15 detí a obec dostáva v roku 2023 podielové dane na 15 detí. Reálna suma, ktorá by 

z podielových daní mala do obce prísť, vypočítaná podľa stavu k 15..9. 2023 je 67 020,-eur.  

V bode číslo 3 tejto žiadosti rodičia žiadali vydokladovať financovanie zo strany štátu na žiakov, 

ktorí majú trvalý pobyt v obci Nemcovce a tých , ktorý majú trvalý pobyt mimo obce 

Nemcovce. Starosta s hlavnou kontrolórkou im vysvetlili, že financovanie je rovnaké aj pri 

žiakoch, ktorí majú trvalý pobyt, aj pri tých, kt. ho nemajú. K dotáciám bolo vysvetlené, že 

dotácia je poskytovaná len na stravu pre predškolákov v sume 1,40 na žiaka a dotácie na 

predškolákov, t.j. prenesený výkon štátnej správy, z tejto dotácie môžu byť zakúpené 

didaktické pomôcky pre predškolákov, môžu byť požité na odmeny pre pedagógov, ktorí 

pracujú s predškolákmi. Tieto finančné prostriedky sú účelovo viazané a nevyčerpané 

prostriedky sa musia vrátiť .  

Rodičia sa pýtali, prečo, keď majú predškoláci dotáciu na stravu, tak aj tak niečo na stravu 

musia platiť. Rodičia sa informovali aj v iných obciach, kde sa pri dotáciách neplatí nič naviac. 

Rodičom bolo vysvetlení, že každá obec má režijné náklady nastavené inak. V niektorých 

obciach sa režijné náklady neplatia, na čo potom obce doplácajú. 

- Energie  - v súvislosti so spoločnou budovou DHZ  - Starosta vysvetlil, že budova MŠ má 

spoločný termostat s Hasičskou zbrojnicou. Zasadnutia sa zúčastnil predseda DHZ S. M. 

Vysvetlil, že hasičská zbrojnica nemá samostatný termostat a je plne závislá na 



vykurovaní škôlky. Radiátory sú nastavené na temperovanie ( zostatková teplota). 

Zbrojnica musí byť temperovaná, pretože je v nej hasičské vozidlo Iveco, v ktorom je 

750litrov vody, ktorá nemôže zamrznúť.  

- Rodičia – nechcú spôsobiť nikomu škodu, žiadajú, aby sa financovanie energií adekvátne 

rozdelilo medzi MŠ  a DHZ 

- S.M.  – v zbrojnici je hasičské vybavenie vo vysokej hodnote, ktoré sa nevykurovaním 

značne poškodí. 

- Poslanec Hovančík – obec je zodpovedná za udržiavanie obecných organizácii je na 

zastupiteľstve, aby určilo podiel akým spôsobom zasahuje do energií zbrojnica   

v celkovom počte fin. zdrojov na MŠ, nakoľko majú spoločnú elektrinu, vodu a plyn. Je 

adekvátny ústupok voči rodičom.  

- Starosta – náklady sa zvýšili preto, že v roku 2023 sa zvýšili náklady na energie a mzdy.  

Rodičia v žiadosti uvádzajú, že žiadajú refinancovanie, kompenzáciu vzhľadom na príspevok, 

ktorý obec dostala od štátu na energie.  

- Starosta  - obec dopláca na materskú škôlku. Opýtal sa rodičov, prečo žiadajú o finančnú 

kompenzáciu, keď obec pri zvýšených nákladoch dopláca a do škôlky sa investuje.   

- Rodičia – v iných obciach majú škôlky zrekonštruované, nové  ihriská a im sa náklady 

nenavýšili.   

- Prerozdelená suma z 54mil. je viazaná na energie, je možné ju použiť len na vyplatenie 

energií.  

- Rodičia navrhujú, aby sa upravila suma školného. 

Je potrebné vyriešiť situáciu na rok 2024 k spokojnosti všetkých strán. Prerokovať nové VZN. 

Počas roka 2024 sa už nerobí VZN na čiastočnú úhradu nákladov za žiaka v školských 

zariadeniach z dôvodu plánovanej zmeny zákona. Pre školskú jedáleň bude potrebné 

pripraviť nové VZN.  

Oboznámiť rodičov o nových poplatkoch.  

 

Návrh uznesenia č. 3 – 07.12.2023 

Obecné zastupiteľstvo v Nemcovciach  



- Bolo na žiadosť rodičov detí z MŠ informované o príjmoch a výdajoch a financovaní MŠ 

za rok 2023 a berie na vedomie túto skutočnosť. 

Hlasovanie:  

Za:   5/5                    Proti:     0 /5               Zdržali sa: 0/5 

 

K bodu 6 Žiadosť o stanovisko k projektu Výstavba kanalizácie – na podnet obce Šarišská 

Poruba 

V roku 2021 obec Šarišská Poruba podala návrh na vydanie územného rozhodnutia 

o umiestnení líniovej, inžinierskej stavby: Výstavba kanalizácie a rekonštrukcia vodovodu 

Šarišská Poruba, ešte za pôsobnosti starostu J.H. Stavebný úrad Fulianka vydal územné 

rozhodnutie  s platnosťou na tri roky. Do tohto projektu sa obec Šarišská Poruba zapojila so 

súhlasom obecného zastupiteľstva , ktoré pôsobilo v obci v rokoch 2018-2022 a ide teda 

o spoločný projekt medzi obcami Šarišská Poruba – Nemcovce.  

Obecnému zastupiteľstvu bol doručený list, ktorý je prílohou zápisnice,  od obce Šarišská 

Poruba, v ktorom starostka obce  žiada súčasné obecné zastupiteľstvo o oficiálne stanovisko, 

či došlo k nejakým zmenám, v danom projekte, či obec Nemcovce  ešte plánuje tento projekt 

realizovať s obcou Šarišská Poruba, aby sa ich obec mohla v tomto projekte posunúť ďalej 

a v prípade nášho nezáujmu hľadať iné riešenie.  

Zasadnutia sa zúčastnil bývalý poslanec P.K, ktorý potvrdil, že nebola realizovaná žiadna štúdia 

o tom, kto z obyvateľov by bol ochotný sa zapojiť. Rovnako bývalé vedenie sa kvôli vysokým 

nákladom nezhodlo na pokračovaní v tomto projekte. Medzi bývalými poslancami nedošlo 

k zhode, pretože projekt bol pre takú malú obec drahý.  

Starosta navrhuje v prípade kanalizácie počkať na kroky štátu. Poslanci sa zhodli, že kanalizácia 

teraz nie je priorita a nesúhlasia s účasťou na projekte.  

 

 

 

 



Návrh uznesenia č. 4 – 07.12.2023 

Obecné zastupiteľstvo v Nemcovciach  

- Bolo na žiadosť starostky obce Šarišská Poruba informované o súčasnom stave spoločnej 

plánovanej kanalizácie a rekonštrukcie vodovodu, do ktorej sa zapojilo bývalé vedenie 

obce. Obec Nemcovce na základe dokumentácie uvádza, že za bývalého vedenia bola 

vytvorená dokumentácia pre územné rozhodnutie, ktoré obci bolo vydané formou 

verejnej vyhlášky zo dňa 20.06.2022, platné tri roky podľa stavebného zákona. Celkový 

náklad stavby z roku 2021 predstavuje cca 3 mil. eur, v celej časti tejto dokumentácie sa 

nerátalo s napojením sa pre osadu Zimná Studňa. Obec Nemcovce doposiaľ nedisponuje 

miestnou štúdiou obyvateľov, týkajúcej sa napojenia existujúcich stavieb na budúcu 

kanalizáciu. Zároveň obecné zastupiteľstvo nebolo informované o výške sumy za 

projektovú dokumentáciu, pohybujúcej sa  v desiatkach tisíc eur, ktoré je potrebné 

uhradiť z vlastných zdrojov. Obec Nemcovce nemá vyriešené vysporiadanie pozemkov 

k budúcej čističke odpadových vôd taktiež nie je zrejmá dohoda medzi obcami ohľadne 

starostlivosti o ČOV. Na základe zmien podmienok výziev a súčinnosť zo strany štátu pre 

obce do  obyvateľov, doplnenie osady Zimná studňa do plánu kanalizácie a vysokých 

nákladov a stavbu, obecné zastupiteľstvo v Nemcovciach navrhuje, aby sme kanalizáciu 

riešili po vlastnej osi bez účasti iných obcí.  

Hlasovanie 

Za: 5/5    Proti: 0 /5     Zdržali sa: 0/5 

 

K bodu 7 Rozpočtové opatrenie č. 4 s č. 5 /2023 

Rozpočtové opatrenie č. 4/2023 uskutočnené v súlade s § 14 ods. 2 písmeno a) až d) a ods.3 

zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov. Starosta predložil poslancom na vedomie. Sú to účelové prostriedky 

(stravné, ZŠ transfer strava, voľby,poistenie, ..) 

Rozpočtové opatrenie č. 5/2023 uskutočnené v súlade s § 14 ods.2 písmeno a) až d) a ods.3 

zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách  územnej samosprávy a o zmene a doplnení 



niektorých zákonov. Starosta predložil poslancom na schválenie. Hlavná kontrolórka 

s poslancami prešla jednotlivé položky RO 5. 

 

Návrh uznesenia č. 5-07.12.2023 

Obecné zastupiteľstvo v Nemcovciach  

a) Berie na vedomie rozpočtové opatrenie č.4/2023 zo dňa 29.09.2023 v zmysle zákona 

583/2004 Zb. v z.n.p.§14 ods. 2, písm. b) povolené prekročenie a viazanie príjmov 

a písm c) povolené prekročenie a viazanie výdavkov 

b) Schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 5/2023  zo dňa 30.09.2023 v zmysle zákona 

583/2004 Zb. v z.n.p. §14 ods. 1 a ods. 2 písm. a), písm. b) a písm. c) 

Hlasovanie: 

Za:   5/5             Proti:    0/5                        Zdržali sa: 0/5 

 

K bodu 8 Návrh rozpočtu na rok 2024, Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu  

na rok 2024  

Návrh rozpočtu na  rok 2024 bo zverejnený na úradnej tabuli obce, zaslaný poslancom 

obecného zastupiteľstva na preštudovanie. Starosta dal slovo hlavnej kontrolórke, ktorá 

predložila odborné stanovisko k návrhu rozpočtu obce na rok 2024 a k viacročnému 

rozpočtu. Odborné stanovisko bolo spracované na základe predloženého návrhu  rozpočtu 

obce a hlavná kontrolórka vychádzala z dvoch hľadísk: 1. Zákonnosť predloženého návrhu 

rozpočtu a 2. Metodická správnosť predloženého návrhu rozpočtu. Na základe uvedených 

skutočností  odporúča obecnému zastupiteľstvu v Nemcovciach  predložený návrh rozpočtu 

na rok 2024 schváliť a viacročný rozpočet na roky 2025 a 2026 zobrať na vedomie.  

19.24 –   časť rodičov opustili rokovaciu miestnosť 

Poslanec Hovančík žiada prejsť  v návrhu rozpočtu položku po položke. Obecné 

zastupiteľstvo si stanovilo niekoľko cieľov pre budúci rok . Prioritou ostáva vyplatenie 

pozemku na cintoríne. Druhú splátku je potrebné uhradiť do konca tohto roka.  



19:43 – nahrávací prístroj sa vybil 

19:43 – rodičia opustili rokovaciu miestnosť 

20:05 – p. Michalek opustil rokovaciu miestnosť  

 

Návrh uznesenia č. 6- 07.12.2023  

Obecné zastupiteľstvo v Nemcovciach  

a) Berie na vedomie návrh rozpočtu na rok 2024  

b) Schvaľuje použitie finančných prostriedkov na uhradenie druhej splátky na 

odkúpenie pozemku cintorína do konca roka 2023 

 

K bodu 9 Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na I.polrok 2024  

Plán kontrolnej činnosti bol zverejnený na úradnej tabuli obce. Plán kontrolnej činnosti 

obsahuje zákonné povinnosti hlavnej kontrolórky obce a novely zákonov. Kontrolná činnosť je 

vykonávaná v zmysle zákona č. 369/1990 o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov, 

zákona č. 357/2015 Z.z. o finančnej kontrole a vnútornom audite v znení neskorších predpisov, 

zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v znení neskorších 

predpisov. 

V I. polroku 2024 bude hlavný kontrolór komplexne preverovať hospodárenie s finančnými 

prostriedkami a majetkom obce. Cieľom kontroly je posúdiť či finančné sa operácie vykonali 

správne v súlade so zákonom, či sa verejné prostriedky obce využívali hospodárne, účelne, 

efektívne a účinne a najmä či bola dodržaná rozpočtová disciplína. Poskytovanie súčinnosti a 

metodickej pomoci pri aktualizácii interných predpisov a tvorbe nových interných predpisov 

obce. Plán kontrol je možné prispôsobiť požiadavkám obecného zastupiteľstva a rozhodnutia 

hlavnej kontrolórky vychádzajúc z podnetov poslancov zastupiteľstva, iných podnetov 

podaných hlavnej kontrolórke a zisteniach v kontexte s vykonávaním kontrolných aktivít 

hlavnej kontrolórky. 

 
Návrh uznesenia č. 7 – 07.12.2023 

Obecné zastupiteľstvo v Nemcovciach po prerokovaní materiálu  

A. Schvaľuje Plán kontrolnej činnosti na I. polrok 2024 v počte a štruktúre tém, 

uvedených v časti návrhu kontrol 



B. Poveruje hlavnú kontrolórku obce Nemcovce  určovať výkon kontroly podľa 

schváleného počtu, štruktúry a tém v časti návrhu kontrol. Podľa potrieb riadenia 

a požiadaviek Obecného zastupiteľstva a starostu obce Nemcovce ako aj kontroly 

z vlastného podnetu alebo iného podnetu na základe poznatkov, o ktorých  sa hlavný 

kontrolór dozvedel pri výkone svojej činnosti.  

Hlasovanie 

Za: 5/5                   Proti:  0/5   Zdržali sa:0/5 

 

K bodu 10 Správa z kontroly dodržiavania zákona č. 305/2013 o elektronickej podobe 

výkonu pôsobnosti  

V zmysle schváleného planú kontrolnej činnosti  hlavnej konrolórky v súlade so zákonom č. 

369/1990Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a v zmysle zákona č. 357/2015 

Z.z. o finančnej kontrole a audite a o zmene a doplnení niektorých zákonov bola v čase od 

20.11.2023 do 26.11.2023 vykonaná Kontrola dodržiavania zákona č. 305/2013 Z.z. o 

elektronickej podobe výkonu pôsobnosti orgánov verejnej moci a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov. Cieľom kontroly bolo overenie dodržiavania 

niektorých ustanovení zákona a zdokumentovanie v akom rozsahu sú zákonné povinnosti 

plnené. Kontrolované obdobie: rok 2022.  

 

Návrh uznesenia č. 8- 07.12.2023 

Obecné zastupiteľstvo v Nemcovciach berie na vedomie správu dodržiavania zákona č. 

305/2013 Z.z. o elektronickej podobe výkonu pôsobnosti. 

Hlasovanie 

Za : 5/5    Proti: 0 /5  Zdržali sa:0 /5 

 

K bodu 11 Zásady hospodárenia s majetkom obce – Návrh  

Dokument bol zaslaný poslancom k preštudovaniu. K zásadám neboli ďalšie pripomienky.  

 

Návrh uznesenia č. 9 – 07.12.2023 



Obecné zastupiteľstvo v Nemcovciach  

- Schvaľuje Zásady hospodárenia s majetkom obce 

Hlasovanie 

Za: 5/5    Proti: 0/5   Zdržali sa: 0 /5 

 

K bodu 12 Návrh PHSR 2023-2030 

Dokument bol zaslaný obecnému zastupiteľstvu na preštudovanie. Časť dokumentu bol 

spracovaný podľa pôvodného PHSR obce. Dokument sa schvaľuje na 6 rokov.  

 

Návrh uznesenia č. 10 – 07.12.2023 

Obecné zastupiteľstvo v Nemcovciach  

- Schvaľuje Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce Nemcovce na roky 2023-

2030  

Hlasovanie 

Za: 5/5    Proti : 0/5   Zdržali sa: 0/5 

 

K bodu 13 Žiadosti o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce Nemcovce pre ECAV Nemcovce, 

Rímskokatolícku farnosť Kapušany, TJ Nemcovce, Obecný športový klub Kapušany 

Obecnému úradu boli doručené žiadosti o dotácie na rok 2024. ECAV Nemcovce žiada sumu 

200eur  - vnútro-misijná činnosť dorastu a mládeže, práca s deťmi na detskej besiedke, detský 

tábor, Davidova harfa, spevokol , Rímskokatolícka farnosť žiada sumu  200 eur  - aktivity 

s deťmi ( detský letný tábor), TJ Nemcovce – 1100 eur  - rozvoj rekreačnej telesnej výchovy, 

rozvoj mládežníckeho športu, údržba areálu TJ, Obecný športový klub Kapušany žiada sumu 

700eur  - športová činnosť mládežníckeho klubu.  Jednotlivé žiadosti boli prerokované. Na 

základe  VZN č. 1/2020 o poskytovaní dotácií z rozpočtu obce Nemcovce nie je Obecný 

športový klub Kapušany oprávneným žiadateľom dotácie. Táto dotácia nebola schválená.  

Návrh uznesenia č. 11 – 07.12.2023 

Obecné zastupiteľstvo v Nemcovciach 



a) Schvaľuje dotáciu z rozpočtu obce nasledovne :  

• TJ Nemcovce  - v sume 1150,- eur  

• ECAV Nemcovce  - v sume 200,- eur 

• Rímsko-katolícka Farnosť – v sume  200,- eur  

b) Neschvaľuje dotáciu z rozpočtu obce pre športový klub Kapušany vzhľadom na platné 

znenie VZN č. 1/2020 

Hlasovanie 

Za: 5/5     Proti: 0 /5    Zdržali sa: 0/5  

 

K bodu 14 Schválenie ceny na projektovú dokumentáciu na chodník v hornej časti obce  

Poslanec Bača sa opýtal, aký je stav pozemkov v hornej časti. Starosta ho informoval, že 

vlastníci pozemkov majú vo vlastníctve cestu, aj časť za plotom MŠ. Vlastníci boli oslovení vo 

veci odpredaja alebo prenájmu časti pozemkov, na rekonštrukciu chodníka. Na rekonštrukciu 

chodníka obec plánuje žiadať dotáciu cez MAS Šafrán. Hlavná kontrolórka navrhla, aby sumu 

na projektovú dokumentáciu mali schválenú, v prípade, že sa bude projekt realizovať. 

 

Návrh uznesenia č. 12 – 07.12.2023 

Obecné zastupiteľstvo v Nemcovciach   

- Schvaľuje sumu na projektovú dokumentáciu na chodník v hornej časti obce vo výške 

1900,- eur s DPH  

Hlasovanie 

Za: 5/5    Proti: 0 /5   Zdržali sa: 0/5 

 

 

 

 



K bodu Rôzne 

- Obci bol doručený list, ktorý je prílohou tejto zápisnice. List bol prečítaný poslancom.  

Ing. Jozef Tomko v ňom informuje obecné zastupiteľstvo a obecný úrad 

o pretrvávajúcich nedostatkoch zo zasadania obecného zastupiteľstva, ktoré pramenia 

z nedodržiavania/ neovládania Rokovacieho poriadku  Obecného zastupiteľstva 

v Nemcovciach.  Nedostatky budú odstránené.  

- Starosta informoval poslancov , že obec zakúpila posypový materiál, ktorý bol rozvezený 

na jednotlivé úseky obce a občania majú v prípade záujmy a potreby použiť ho na 

posypanie zľadovatelej cesty, nakoľko obec nemá žiadneho zamestnanca, ktorý by 

vykonával zimnú údržbu. 

 

 

Záver  

Starosta poďakoval prítomným za účasť na zasadnutí a ukončil toto rokovanie. 

 

Ukončenie: 21:30 

Zapísala: Mgr. Daniela Pankuchová .......................................... 

 

Overovatelia: Radoslav Rešetár      ......................................... 

  Miroslav Mihaľov         .......................................... 

  

V Nemcovciach , 07.12.2023 

 

          Jozef Bača 

         starosta obce  

Zápisnica opravená 8.1.2024 na základe uznesenia č. 4. – 07.12.2023 


